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ANAF si-a depasit planul de colectare în primele sase luni; Bolos: Avem un grad

de realizare de 100,6% a programului de încasari

ANAF si-a depasit planul de colectare în  primele sase luni din 2024, iar fata de planul asumat la începutul 

anului plusul de încasari de venituri bugetare este de 1,2 miliarde de  lei, a anuntat miercuri ministrul

Finantelor, Marcel Bolos.

"Ştiti ca am recurent discutii cu Directiile Generale Regionale ale  Finantelor Publice din toata tara, pentru a

evalua actiunile întreprinse  pentru colectarea eficienta si pentru combaterea evaziunii fiscale. Vin  astazi cu o

veste buna: ANAF si-a depasit planul de colectare în  primele sase luni din 2024. Avem un grad de realizare de

100,6% a  programului de încasari venituri bugetare, respectiv un plus de 1,2  miliarde lei fata de planul asumat la

începutul anului", a scris  ministrul Finantelor, pe pagina sa de Facebook.

Datele pentru primul semestru din 2024 arata încasari totale de 218,5  miliarde de lei, în crestere cu 17,8%, cu

33,04 miliarde lei mai mult  decât în perioada similara din anul 2023.

În ceea ce priveste încasarea TVA, Bolos a anuntat un plus de 6,58 miliarde de lei (crestere cu 15,6%).

"Sigur ca cerintele de îmbunatatire a activitatii vor fi întotdeauna  valide si reflecta dorinta noastra comuna de a

avea un sistem fiscal cât  mai echitabil si mai eficient. În acest sens, nu pot fi negate  progresele importante în

atingerea planului nostru de colectare a  veniturilor, si vreau sa subliniez rolul pe care digitalizarea ANAF îl  are în

acest proces. Chiar daca masurile implementate nu sunt pe placul  tuturor si unele schimbari au fost cel putin

provocatoare, digitalizarea  înseamna ca de la luna la luna vom avea inspectii fiscale mai putin  împovaratoare

pentru contribuabili si mai putin costisitoare pentru  ANAF, cu o abordare mai uniforma în cadrul analizei de risc

si din  partea inspectorilor aflati în control", a subliniat sursa citata.

Potrivit acestuia, desi la nivel global, în prima jumatate a anului  numarul controalelor este similar celui de anul

trecut, s-au aplicat mai  multe sanctiuni, ceea ce arata o crestere a nivelului de eficienta.
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